
Komisia športu - mesto Levoča 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Komisie športu a mládeže v Levoči, ktorá sa konala  dňa 16. 01. 2025 

Prítomní: 
Predseda komisie: Miroslav Dunčko 
 
Členovia komisie športu a mládeže prítomní: 
Mgr. Jaroslav Kramarčík,  Mgr. Michal Kašper, Václav Trnka, Dávid Kedžuch 
 
Neprítomní: - 
 
Za oddelenie školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva, Školský úrad: 
Mgr. Štefánia Tomalská Repaská 
 

Program : 

1. Otvorenie rokovania, schválenie programu 
2. Prezentácia jednotlivých športových klubov – stanovenie termínov 
3. Rôzne 
4. Diskusia 
5. Záver 

 

1/  Zasadnutie komisie otvoril predseda p.  M.Dunčko, ktorý prítomných privítal a 
oboznámil s programom. Prítomní členovia jednohlasne program rokovania schválili. 
 
 

2/  V zmysle §2 ods. 10 VZN č. 3/2019, ktorým sa určujú podmienky rozdelenia 
účelových finančných prostriedkov pre oblasti sociálnej pomoci, kultúry, športu, výchovy 
a vzdelávania z rozpočtu Mesta Levoča je každý žiadateľ, ktorý poberal v aktuálnom 
kalendárnom roku dotáciu väčšiu ako 1 000,- eur, povinný odprezentovať svoju činnosť 
a vyúčtovanie na verejnom odpočte. 
Komisia stanovila dátum prezentácie 29.01.2025, náhradný termín 31.01.2025 o 13,00 hod.. 
 
 
3/ Členovia komisie berú na vedomie prerozdelenie dotácie z rozpočtu mesta (v súlade s 
§ 4 ods. 4,5 VZN mesta Levoča č. 3/2019) – kapitola 08.1.0. transfer pre šport a telovýchovu 
– nájom TS v predpokladanej sume: 

PRENÁJOM ŠPORTOVEJ HALY : 
 
FK 05 Levoča  60 hodín  3 000  €                  
HáK Slovan Levoča             148 hodín  7 400  € 
BK Slovenský orol           250 hodín           12 500  € 
FbK Quickball, Levoča        400 hodín                   20 000  € 



 
 
PRENÁJOM FUTBALOVÉHO ŠTADIÓNA: 
 
FK 05 Levoča   351 hodín  24 570 € 
 
4/  V diskusii členovia komisie rozobrali situáciu Hádzanárskeho klubu, ktorý 
k dnešnému dňu nepredložil vyúčtovanie poskytnutej dotácie podľa § 6 VZN č. 3/2019. 
 Členovia komisie žiadajú TS k nahliadnutiu zmluvu o prenájme zimného štadióna HK 
Spiš Indians. 
 Mgr. Michal Kašper informoval prítomných o vyhlásení 52. ročníka ankety 
„Najúspešnejší športovci regiónu SPIŠ“ okresov Spišská Nová ves, Gelnica a Levoča za rok 
2024. Požiadal členov komisie o spoluprácu pri návrhu nominácie v kategórií „F“ pre 
ocenenie športovca obce/mesta. 
 
5/  V závere predseda KŠ poďakoval prítomným za  účasť na zasadnutí.  

 

 

 

Zapísala:  Mgr. Štefánia Tomalská Repaská                                               

Overil: Miroslav Dunčko, predseda komisie         


